
Zapytanie Radnego
Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego

z dnia 24.02.2022 r.

Zgloszona przez Lukasza Janika

zapytanie w sprawie wnioskow do Rzqdowego Programu Polski tad.

Tresc:

Szanowny Panic Prezydencie,

W zwi^zku ze zblizajacym sic koncem tenninu na skladanie wnioskow 

w ramach Rzqdowego Funduszu Polski Lad: Program Inwestycji Strategicznych - 
edycja druga, zwracam si$ z prosb^ o udzielanie odpowiedzi na nastepujace 

pytania:

1. Jakie wnioski zostafy ziozone przez miasto Piotrkow T^bunalski i na 

jakie inwestycje?

2. Kiedy miasto Piotrkow Trybunalski zlozyto wnioski, (prosz? wskazac 

dat^ zgloszenia wnioskow)?

3. W jaki sposob i na jakiej zasadzie odbyt si§ dobor zgloszonych inwestycji 
w ww. programie?

4. Czy zgloszone projekty byfy poprzedzone konsultacjami. Jesli tak, to 

jakimi i z kim?

Podpis radnego


